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Nie wiem, kto siÄ™ kryje pod pseudonimem &bdquo;Rajan&rdquo;, ale to nie pierwszy, bardzo
rozsÄ…dny wpis tej osoby na &bdquo;Åšwiecie Koni&rdquo;. Mowa o ostatnim wpisie w dyskusji,
jaka siÄ™ toczy pod artykuÅ‚em &bdquo;Przed Zjazdem a po kontroli&rdquo;. W artykule chodzi o
kontrolÄ™ ministerstwa sportu przeprowadzonÄ… w Polskim ZwiÄ…zku JeÅºdzieckim. O wynikach
tej kontroli pisaÅ‚em w tekÅ›cie pt. &bdquo;Niby nieÅºle, ale&hellip;&rdquo; 

Wpis "Rajana" dotyczy zaÅ› komunikatu, jaki siÄ™ pojawiÅ‚ na stronie PZJ 17 paÅºdziernika po
spotkaniu, na które zarzÄ…d ZwiÄ…zku zaprosiÅ‚ prezesów wojewódzkich zwiÄ…zków sportowych.
Z tego komunikatu wynika o czym byÅ‚a mowa na spotkaniu w Warszawie. &bdquo;Rajan&rdquo;
zaÅ› punkt po punkcie analizuje owych siedem tematów i wypowiada swoje zdanie w
poszczególnych kwestiach. Polecam ten wpis (a wÅ‚aÅ›ciwie krótki artykuÅ‚). Jak moÅ¼na
wyczytaÄ‡, &bdquo;Rajan&rdquo; ma bardzo dobrÄ… orientacjÄ™ w tym, co siÄ™ aktualnie dzieje,
trafnie odczytuje intencje pomysÅ‚odawców spotkania i inicjatorów poszczególnych tematów, bez
zacietrzewienia i bez patrzenia tylko poprzez perspektywÄ™ czubka swojego nosa analizuje
poszczególne punkty.GdybyÅ›my mieli wiÄ™cej takich &bdquo;Rajanów&rdquo;, to o wyniki zjazdu
wyborczego PZJ moÅ¼na byÅ‚o by byÄ‡ spokojnym. Spokojnym w tym sensie, Å¼e na prezesa i do
zarzÄ…du wybrani zostaliby ludzie, dla których priorytetem byÅ‚yby sprawy caÅ‚ego polskiego
jeÅºdziectwa, a nie pilnowanie przede wszystkim swojego podwórka czy uprawianie populizmu na
potrzeby zbliÅ¼ajÄ…cych siÄ™ wyborów.Marek Szewczyk  
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